
Vragen en antwoorden uit de commissievergadering van 7 juni 2023

Advies Het voorstel inzake de ODBN gaat als hamerstuk naar de raad

Actie Het antwoord op de vraag over de toename van de milieuklachten en het klachtensysteem 
worden schriftelijk afgehandeld. Graag een technisch en een inhoudelijk antwoord hierop.
 
Waarom er in de programma aanduiding 2023 en 2024 verschoven is, vraagt de wethouder 
na.  

 
o Vraag: Het antwoord op de vraag over de toename van de milieuklachten en het 

klachtensysteem worden schriftelijk afgehandeld. Graag een technisch en een inhoudelijk 
antwoord hierop.

Antwoord 1: Toelichting betreft de toename in geurklachten:
Er zijn vorig jaar in gemeente Boekel meer klachten ingediend. Dat was voornamelijk met een 
bepaalde windrichting en temperatuur. Het betreffen vaak klachten in de trant van “ik ruik geur van 
een veehouderij’
Vanwege de toename is toentertijd een extra onderzoek ingezet om te kijken of de oorzaak van de 
geuroverlast achterhaalt kon worden. Dat onderzoek is reeds afgerond en intern gedeeld.
Daaruit kwam naar voren dat deze geurklachten waarschijnlijk door een bedrijf gelegen ten oosten 
van de kern van Boekel worden veroorzaakt. Dat bedrijf is gecontroleerd en voldeed aan zijn 
vergunning(voorschriften).
Verdere acties zijn daar niet opgenomen. Bij een volgende controle zal er weer extra aandacht 
besteed worden aan de maartregelen die binnen het bedrijf genomen zijn om geuremissie te 
beperken.    

Antwoord 2: Klachtensysteem:
In de begroting wordt het volgende aangeven: “In 2024 werken we met een nieuw 
milieuklachtenregistratiesysteem. S@men, het huidige registratiesysteem, wordt vanaf dan niet 
meer ondersteund.”

o Vraag: Wat behelst de overstap naar het nieuwe milieuklachtenregistratiesysteem. Gaan wij 
(de gemeenten) of de burger daar iets van merken? Blijft de 
website  https://www.milieuklachtencentrale.nl/index.html bestaan?

Antwoord ODBN: 
De gesprekken en onderhandelingen hierover tussen de ODBN en de leverancier lopen nog. Volgens 
het implementatieplan van de stuurgroep van de ODBN zou hier vanaf 1 oktober 2023 duidelijkheid 
over moeten zijn.
 

o Vraag: Waarom er in de programma aanduiding 2023 en 2024 verschoven is, vraagt de 
wethouder na.  

Antwoord ODBN:
In de begroting 2024 is er voor gekozen om de programma’s Regionale Dienstverlening en 
Individuele Dienstverlening om te draaien. Dit is gedaan omdat veel ontwikkelingen die beschreven 
worden in het programma Regionale Dienstverlening invloed hebben op het programma Individuele 
dienstverlening. Door ze om te draaien leest de lezer nu eerst over de algemene ontwikkeling, om 
vervolgens in de Individuele dienstverlening te lezen welke consequenties deze heeft. Hiermee willen 
we de opbouw van de begroting logischer maken.

https://www.milieuklachtencentrale.nl/index.html


 
Waarom SSiB na de pijl wordt weergegeven, dit heeft te maken met de opmaak van de begroting. De 
begroting 2024 is vormgegeven als een boek dat op A5 formaat afgedrukt kan worden. Om te 
voorkomen dat een deel van de tabel dan in de ‘fold’, het midden van het boekwerk, zou verdwijnen 
is er voor gekozen om een lege kolom tussen te voegen. Dat was in de begroting 2023 ook het geval, 
maar toen viel dat mooi samen met de scheiding tussen beide programma’s. Helaas bestaat 
programma 1 Regionale Dienstverlening uit 4 onderdelen, die niet allemaal op één pagina paste 
waardoor SSiB naar de 2e pagina, na de lege kolom met de pijl, verplaatst werd. De pijl heeft dus 
verder geen betekenis.


